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Badin (Deloitte): Autoritatile ar trebui sa ia masuri anticiclice si sa creasca

investitiile publice, în aceasta perioada de criza

Mediul de afaceri îsi doreste ca autoritatile sa ia masuri anticiclice si sa creasca investitiile publice, pentru a

depasi aceasta perioada de criza, a declarat, marti, Dan Badin, partener în cadrul Deloitte România, într-o

întâlnire online cu presa.

 

"Noi ne dorim ca, în aceasta perioada de criza, Guvernul si Parlamentul sa ia masuri anticiclice. Acum un an, doi,

trei, vorbeam de faptul ca, în perioada de crestere economica, la noi se iau masuri prociclice, de taiere a taxelor, si

ce vom mai face când nu vom mai putea sa luam masuri când va veni criza. Criza a sosit, posibilitatile Guvernului

sunt destul de reduse pentru a lua masuri anticiclice, de aceea, în perspectiva fiscala, companiile se asteapta ca,

daca nu vor exista reduceri de taxe, cel putin sa nu se mareasca în aceasta perioada", a spus Badin.

 

Potrivit acestuia, gradul ridicat de utilizare a digitalizarii face necesara debirocratizarea, usurarea interactiunii cu

autoritatile, iar aceasta este o alta zona unde contribuabilii îsi doresc pasi concreti.

 

"Se pare însa ca de o reforma mai ampla înca nu se vorbeste la nivelul autoritatilor, însa exista pasi concreti înspre

reforme sectoriale în ceea ce priveste digitalizarea. Sunt de dorit în aceasta perioada investitiile publice, pe de o

parte pentru ca unele companii vor fi niste beneficiari directi ai acestor investitii, pentru ca vor fi cei care le vor

realiza si vor obtine venituri, iar pe de alta parte un lucru pe care îl spunem de foarte multa vreme, faptul ca este

nevoie de crearea infrastructurii - ca este de transport, de comunicatii sau de alta natura, pentru ca infrastructura

duce la facilitarea cresterii afacerilor si chiar atragerea de noi investitii", a continuat Badin.

 

În zona fiscala mai sunt masuri solicitate de mediul de business, care înca nu au fost luate.

 

"Vorbim despre consolidarea fiscala, de multi ani, dar legea e în dezbatere în Parlament de peste un an si tot ni se

spune de la o luna la alta ca se va întâmpla si din pacate nu stim daca sunt sanse sa treaca pâna la alegeri, iar dupa

ramâne de vazut", a sustinut specialistul companiei de consultanta.

 

El a amintit si de Legea offshore, care a blocat investitii masive în zona petroliera din Marea Neagra.

 

"În aceasta perioada cash-ul este o problema, se asteapta relaxarea tratamentului fiscal al cesiunii de creante, deci

sunt destul de multe zone unde este nevoie de ajutor din partea autoritatilor. Trecem printr-o perioada grea si daca

vom fi împreuna ne va fi mai usor sa trecem cu bine", a mai afirmat Dan Badin.
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